
MØTEREFERAT FAU  

AUSTRÅTT SKOLE 

Skoleåret 2021/2022 

 

Dato: 30.08.2021  

Kl: 19:30-21:00  

Sted: Austrått skole  

Referent: Elin Klemp Schmidt 

Leder: Elin Klemp Schmidt 

Nestleder: TBD 

Kasserer: TBD 

 

Til stede:  

Amanda Bell, Andreas Von der Lippe, Elin Klemp Schmidt,  Kjetil Gjerdevik, Luljete Kocani (vara for 

Bekim Kocani), Mona Wiig, Ninja Haaland, Ola Hausken, Pernille Skogdal, Marianne Jordal, Ninja 

Haaland, Torunn Gudmestad, Sverre Soleng. 

Ikke tilstede:  

Bekim Kocani (Lujete Kocani var tilstede som vara), Sara Nevland. 

 

Diskuterte saker  

1. Følgende verv ble besatt: 
➢ Nesteleder: Amanda Bell 
➢ Referent: Mona Wiig 
➢ Kasserer: Ninja Haaland (ref. aksjon 1) 
➢ SFO kontakt: Andreas Von der Lippe  

  
2. Svømmetrening for 2.trinn: 

➢ Klippekort vil bli sponset av FAU når svømmehallen på Iglemyr åpner som normalt 
➢ Kjetil tar kontakt med hallen for å forsøke å få byttet til seg en ledig «slot» (Ref. 

aksjon 2) 
 

3. Trafikksikkerthet i Austråttveien: 
Dette er (fortsatt) en bekymring hos foreldregruppen, da det til stadighet oppleves 
trafikkfarlige situasjoner i Austråttveien på tross av fartshumper.  
 

4. Møteaktivitet: 
➢ Det ble besluttet at årets FAU-møter tilstrebes å avholdes på Austrått skole, men det 

vil også bli sendt ut lenke til Teams for møtene slik at det er mulig å ringe inn via 
Teams 



➢ SU og SMU avholdes på dagtid - Kjetil inviterer alle i FAU styret  
 

5. Elevkvelder og vennegrupper: 
Anbefalinger fra skolen spikres ila neste FAU-møte 
 

6. Økonomigjennomgang: 
➢ Legges inn i årshjulet for FAU som fast aktivitet for september  
➢ Gapahuk er forslått å sette inn som 

 
7. Skoleveien for ungene i Håkon 7.gate: 

Dette ble tatt opp som et problem i FAU i fjor, og vil bli tatt opp på neste møte (ref. aksjon 6) 
 
Aksjoner: 

Nr. Aksjon Ansvarlig 

1 Ta kontakt med Cecilie Klovning for overlevering 
av økonomi 

Ninja Haaland 

2 
 

Svømming til 2.trinn: ta kontakt med 
svømmehallen for å forsøke å få byttet til seg en 
ledig «slot»  
 

Kjetil Gjerdevik 

3 Ta kontakt med Staten Vegvesen angående 
trafikksikkerheten i Austråttveien 

Andreas Von der Lippe  

4 Sende mail til kommunene ang. ventilasjon 
(avventer tilbakemelding fra rektor) 
 

Elin Klemp Schmidt 

5 Økonomigjennomgang legges inn i årshjulet for 
FAU som fast aktivitet for september  
 

Bengt 

6 Sette opp en oversikt over FAU-saker som ikke ble 
avsluttet forrige skoleår 

Elin Klemp Schmidt 

7 Alternativ til Hei Verden Alle 

 
  
Rektor orienterer  

1. Covid: 
Åpnet skoleåret på grønt nivå, plan for overgang fra grønt til gult er klar dersom det blir behov 
for det og innebærer at 5-7.trinn vil starte på skolen kl.8.25 (ikke 8.15 slik som det er nå). 
Ingen lærere jobber på kryss og tvers på grønt nivå, og dette gjør at det unngås trengsel i 
gangene. Egne soner ute praktiseres også på grønt nivå. 
 

2. "2-lærer organisering":  
Alle skal gjøre alt (alle underviser i fag, alle praktiserer spesialundervisning) i kjernefag 
(nasjonal satsing). Startes opp på Austrått skole nå til høsten, rektor tror og håper at dette 
vil gi positiv påvirkning på arbeidsmiljø, mestring og trivsel i lærerstab og hos elever 

 
3. Skolestart: 

Rektor melder om en god skolestart (i år også)       

 
4. Dårlig luftkvalitet på skolen:  



Ventilasjonssystemet er kaputt på grunn av takbytte, midlertidige ventilatorer lager lyd (ref. 
aksjon 4) 

 
5. Julegudstjeneste i år: 

Ja eller nei? 
 

6. Svømming: 
Kjetil og nyansatt Lene er med elevene på 4., 5. 6. og 7. trinn  
 

7. Trafikksikkerhet: 
Melding til foreldre om å la barna gå og sykle til skolen for å unngå. Kan vi gjøre noe? Bygge 
ut sykkelparkering til en "drop-off"-sone? (Ref. aksjon 3) 

 
8. Hei Verden: 

Utgår i år, kan vi gjøre noe alternativt? Noe som kan lære barna å gi? Ref. aksjon 7 
 

9. Digitalt foreldremøte førstkommende onsdag: 
Rektor sender ut link på transponder og på skolens hjemmeside. 

 

Neste FAU-møte avholdes mandag 27.09 kl.19.30 


